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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 10/2016 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: onsdag 14 december 2016 kl. 15.00 – 16.50 

 
Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2017- 
 

Dolores Back 

   

  

 
Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Susanne Qwist DHR ledamot (ej hela mötet) 

Jan Delvert  RTP ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Boris Samuelsson SRF ledamot 

Leif Holmgren HSO ledamot 

Robin Slätt  HSO 

Frånvaro 
Nils Ander  Stockholms parasportförbund Adjungerad 

Närvarande Idrottsförvaltningen 
Avdelningschef Kersti Ruthström, Enhetschef Thomas Dennerby, Administratör 

Lennart Öström, Sekreterare Erik Odenlid  

 
§ 1 
Mötestider  

A. Rådet accepterade den föreslagna ändringen till 19 april för ordinarie 

aprilsammanträdestid. Starttid för dessa möten är alltid 14:00 för rådet och 

15:00 för tjänstemän och själva sammanträdet. 

B. Dolly informerade också om att det skall bli ett möte i februari gällande 

medborgarhuset. När är ej klart. Inbjudan kommer via fastighetskontoret.  

C. Ett gemensamt möte med FH rådet för fastighetsnämnden är bestämt till den 

18/1-2017 här i Älvsjö. Lokal Stockholm/London. Starttid 13:00. 

D. Rådet vill boka ett gemensamt med FH rådet i fastighetsnämnden i maj för att 

besöka motorikbanan, då banan inte är klar så kan detta enbart bli preliminärt. 

E. Rådet skall också träffa projektansvarig Karin Westling för medborgarhuset 

någon gång i maj. Oklart när. 

F. Globensammanträdet är satt till den 16/2 enligt Eva och Jan.  
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§2 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes med tillägget att Jan har en fråga om protokollet från 

oktober sammanträdet för idrottsnämnden.  
  

§ 3 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet. 

 

§4 
Anmälan av ojusterade protokoll 
Ett ojusterat protokoll blev justerat av Susanne. Inlämnat till förvaltningen. 

 

 
§5 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2016-12-20.  
 

Kersti berättar också i samband med VP: en att en översyn har gjorts av alla fullstora 

idrottshallar när det gäller tillgänglighet. Denna översyn/rapport kommer att redovisas 

för rådet nästa år 2017. Översynen är gjord av en konsult på Sweco – specialist på 

denna fråga. Rapporten är klar men inte underlagen. Detta är helt och hållet en fråga 

för fastighetskontoret från årsskiftet och idrottsförvaltningen kommer att lämna över 

detta till fastighetskontoret från årsskiftet 2016/2017. Kersti föreslår att denna rapport 

som troligen är helt klar till det gemensamma mötet mellan FH råden i idrottsnämnden 

fastighetsnämnden kan diskuteras på detta gemensamma möte. 

 

 

Avdelningschef Kersti Ruthström presenterade ärenden till kommande nämnd. 

Bl.a. tog Kersti upp i ärendet om föreningsstöd upp att det som en nyhet för i år går att 

söka extra ledarbidrag för föreningar som har riktade insatser till funktionshindrade. 

Detta söks då av föreningen inte av den enskilda.  

Föreningar som är intresserade kan kontakta bidragshandläggarna på förvaltningen. 

 

§6 
Bredängsbadet 
Enhetschef Thomas Dennerby informerar om badet och ny invigningen av badet.  

Hallen är helt ombyggd, bassängen är numera i rostfritt stål och temperatur både i 

vattnet och i hallen är något högre än normalt. Förvaltningen har personal där som 

sköter både hallen och badet. Men det finns ingen personal som är livräddningskunnig 

eller speciellt dedicerad till just simhallen. Detta sker normalt sett på dagtid. Den som 

hyr simhallen har själv personal som klarar livräddningsdelen oavsett om det är 

Bredängsskolan eller föreningar som hyr in sig. 

Bokningsstatistik visar att det under hösten inte varit helt bokat – skolan har inte vågat 

boka upp sig då man inte vetat om hallen skulle hinna bli färdig. 
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Beläggningen kommer att gå upp under 2017. I princip finns det enbart några strötider 

kvar att boka för föreningar. Enbart föreningar kan boka då simhallen saknar 

kassasystem och faciliteter som krävs för ett sådant öppethållande. Dock finns 

faciliteter för funktionshindrade för att kunna nyttja badet.  

 

Hallen har historiskt sett alltid varit en skol och föreningsdriven anläggning.  

Idrottshallen har tyvärr haft ordningsproblem med äldre tonåringar som tränger sig in 

och tar över. Vaktbolag kommer att tas in för att lösa detta.  

 

Önskemål att besöka hallen från rådets sida finns.  

 

Mälarhöjdens simsällskap har som kompensation för att man tar hand om en del av 

driften fått disponera ett litet utrymme som används som klubblokal. 

 

§7 
Utbildning och kurser 
 
HSO har en ordförandekonferens för medlemsföreningar den 27 februari 2017. 

 

§8 
Gemensamma punkter med FFHS:s råd 
 
Rådet vill att man kommunicerar varandras protokoll framöver. Sekreteraren i 

respektive råd kan skicka protokollet för vidare utskick till sitt eget råd. 

 

Dolly tar upp följande punkter som kan diskuteras på kommande gemensamt råd 

1. Ambulerande vaktmästare/personaltäthet i olika hallar. 

2. Gubbängshallen. 

3. Medborgarhusen. 

4. Om krav kan ställas på idrottsförvaltningen att ställa speciella krav på 

fastighetsförvaltningen vid förhyrning av idrottshallar. 

5. FH rådet undrar över ett svar som förvaltningen avgett utan att FH rådet 

tillfrågats. Kersti svarar att man i svaret enbart redogjort för nuvarande regler. 

6.  

Jan Delvert undrar om protokollet från den 25/10. Där står i §134 FH 

rådets synpunkter om Idrottsnämndens FH-råds yttrande över Motion 

(2016:48) av Lotta Edholm (L) om att demokratisera föreningsstödet. Dnr 

01.06/1109/2016. Frågan är varför detta yttrande inte behandlas som en del 

av förvaltningens svar som kommer i § 140. Rådet får svar att om dom vill 

att särskilda frågor lyfts till nämnden måste dom gå via ledamöterna i 

nämnden som kan lyfta dessa frågor till Idrottsnämnden. FH rådet är 

rådgivande till nämnden – inte en rådgivande del av eller till förvaltningen. 
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§9 
Övriga frågor 

Då inga övriga frågor fanns avslutade Dolly sammanträdet med att önska alla en 

God Jul och ett Gott nytt År! 

 

 

 
 

 

 

 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-12-30 
 

 

 

 

 


